
MARIO ŽUPAN:  

- Hvala.  

Vidim da gradonačelnik živi u duhovima pokojnog gradonačelnika al' zato ste vi nešto 

novo.  

Međutim ajmo ono što brine građane grada Zagreba. Neću vas pitat gradonačelniče jer 

niste u tome sudjelovali puno nego zamjenicu našu gospođu Danijelu Dolenec.  

Jedno pitanje, znači imali smo natječaje za dječje vrtiće, s ove govornice smo pričali koliko je 

djece ostalo neupisano u vrtiće, obećali ste da ćete povećat te kvote pa vas sad ponovno pitam 

koliko ste povećali tih kvota nakon drugog roka ili sad u 9. mjesecu? Bila je priča oko nekih 

500 mjesta. I da nam kažete koliko je djece ostalo stvarno neupisano u dječje vrtiće, onih koji 

su imali uvjeti ali i koliko je ostalo djece neupisano koji nisu imali uvjete. Govorim o onim 

uvjetima znači dijete će sad u 10. mjesecu imat godinu dana pa nije imalo uvjete da ga se upiše 

u upisnom roku. Mislim da to brine građane grada Zagreba i do kraja godine koliko ćete stvarno 

imat kapaciteta i završenih dječjih vrtića.  

Evo malo smo raspravljali s drugim gradonačelnicima, svi znamo kako se financiraju, 

gradonačelnik Tomašević je rekao da je njemu dosta iz NPOO-a ono šta daje Vlada 25% za 

izgradnju vrtića međutim u nekim gradovima, recimo u Osijeku je to gradonačelniku Radiću 

dosta za pokrit 65 ili do 70 posto gradnje. Pa i pitanje kako je u Zagrebu to 25% a u Osijeku je 

to dosta 70% za izgradnju dječjeg vrtića.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Gradonačelniče?  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Mislim… Ne, neću odgovarat. Evo zamjenica će odgovorit.  

 

……(Žamor)……  

 

 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dakle odgovorit će u ime gradonačelnika zamjenica Danijela Dolenec, zamjenica 

gradonačelnika.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Zato što po novom  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Po Poslovniku tako je i prije bilo. Mora gradonačelnik dati ovlast. Izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Poštovanje, lijep pozdrav svima prisutnima, svima u dvorani.  

Poslovnik nalaže da mi se ne može direktno postavit pitanje, zato je gradonačelnik mi 

dao riječ.  

Zastupniče Župan hvala na pitanju. Znači ovako, ajmo kratko sumirati, puno ste zapravo 

pitanja postavili, pokušat ću na sva odgovoriti.  

Zadnji put kad smo izvještavali o statusu dakle upisa u gradske vrtiće, to je bilo u srpnju, 

sjećate se da smo prvo izvijestili preliminarni rok u lipnju, zatim u srpnju nakon roka prigovora. 

U tom trenutku bilo je upisano 7604 djeteta u gradske vrtiće, dakle od onih koji su imali uvjete 

a ostalo nam je 2763 ili 2764 ako se ne varam u tom trenutku djece neupisano. Što se dogodilo 
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od kraja srpnja? Znači dogodilo se u najvećoj mjeri ono što smo najavljivali. Nakon upisa u 

gradske vrtiće išli su upisi u privatne i vjerske vrtiće. Mi smo procjenjivali i tako sam ja govorila 

u srpnju da će oni upisati oko 1100 djece. Na sreću svih nas upisali su oko 1500 djece. Dakle 

oko 1500 djece još je upisano tijekom ljeta u privatne i vjerske vrtiće. Ukupno dakle 1453 su 

zapravo privatni i vjerski i još 46 dakle 1500 i obrti dadilja 130.  

Drugim riječima od onih 2700 koje smo imali u srpnju treba sada oduzeti oko 1600 po toj osnovi 

i još su gradski vrtići uspjeli upisati još 470 djece jer su dijelom oni kojima su bili ponuđeni 

upisi nisu se na njih odlučili ili su se odlučili na nešto drugo, reorganizacijom grupa mi imamo 

sad puno bolju situaciju. Dakle gotovo još 500.  

Do kraja godine otvorit ćemo dakle četiri vrtića kako smo i najavili, redom: Odranski Obrež, 

Ivanja Reka i Sesvetska Selnica i dakle vrtić također u Sesvetama Vladimira Vidrića.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

To će zapravo u najvećoj mjeri odgovoriti na potrebe kapaciteta.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zamjenici gradonačelnika.  

Bit će mogućnost i dodatnog pojašnjenja, a sada će zahtjev za dodatnim pojašnjenjem 

postaviti gospodin Župan. Izvolite, jedna minuta.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Hvala, hvala zamjenice na informacijama.  

Nadamo se da ćemo imati na budućim sjednicama Gradske skupštine i tu točku dnevnog 

reda.  

Znači to su brojke, statistika, dobro da se one smanjuju međutim i dalje imamo neupisane djece.  

A samo nastavak onog pitanja koje je bilo postavljeno,  kako to da je Zagrebu dosta, to 

je sad više za gradonačelnika Tomaševića, dosta 25% za izgradnju iz NPOO-a jednog vrtića, 

bilo na kojoj lokaciji a kako da je to Osijeku ili Rijeci njima dosta 70 posto ili 65 za pokrivanje 

troška gradnje. Mislim da se razumijemo o čemu pričamo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Jedna minuta za gradonačelnika Tomaševića. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- A kako su ono cijene stanova u Osijeku manje od cijena stanova u Zagrebu? Kako je 

cijena zemljišta u Osijeku manja od cijene zemljišta, građevinskog, u Zagrebu?  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Ne, ne, ne, polako. Nemojte me prekidat. Kako je moguće…  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Samo malo, samo malo. Polako, nema nervoze. Polako.  

Kako je moguće da su u Gradu Dubrovniku isto došli na 25%? Kako je moguće da su u 

Gradu Bjelovaru rekli da isto će im biti oko 25%? Pa evo Bjelovar je blizu Zagreba. Kako je 

moguće da je njima problematična ta bila odredba? Ja, mi nismo na vlasti u Bjelovaru. Bome 

nismo. Nismo ni u Dubrovniku na vlasti. Pričao sam s gradonačelnicima tih gradova i ono, 

maltene su čupali kosu od toga. Ali unatoč tome, al' nije to najveći problem. Najveći problem 

je što je kasnio cijeli natječaj pa smo mi krenuli, ove vrtiće koje sad otvaramo ove godine neće 

euro dobit iz EU fondova jer nismo mogli donijeti odluku o javnoj nabavi prije  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

nego što se odobri na natječaju koji je kasnio.  
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JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- I zato smo ih financirali potpuno iz svog proračuna.  

 


